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VLADA CRNE GORE
Potpredsjedniku prof. dr Vujici Lazovidu

Na osnovu t'lana 187 Poslovnika Skupgtine Cite Gore, postavljam Yam sljedeee pitanje:

U kojoj fazi se nalazi realizacija prethodno najavlfivanog nastavka saradnje izmedu kompanije
212A i driave Crne Gore? Na koji naein je definisana put opcija, i da life taeno da ona iznosi
250 miliona eura na 7 godina, imajuoi u vidu da je kompanija A24 akcije koje sada prodaje za
250 miliona eura kupila 2009. godine za 430 miliona eura?

Kako bi se postizanje dogovora o nastavku strate gkog partnerstva izmedu Vlade i kompanije A2A
odrazilo na razvojne projekte u oblasti energetike, a posebno na gradnju II bloka
Termoelektrane Pljevlja, koji predstavlja trenutno najvainifi projekat u oblasti proizvodnje
elektriene energije u Crnoj Gori.

Koje sve pogodnosti gradani Crne Gore, a posebno gractani Pljevalja imaju od tog projekta? Da
li smatrate da postoji uvozniaki energetski lob! u Crnoj Gori, koji poku gava da svaki projekat
koji ima za cilj zaokruiivanje energetske nezavisnosti nage driave na razlieite naeine podriva,
kako bi zadovoljio svoj sopstveni poslovni interes, na gtetu driave i gradana Crne Gore?

Sita sit dalji planovi Vlade Crne Gore it oblasti energetske politike?

Moulin Vas da ml odgovor dostavite u pisanoj formi.

S poStovanjem,

dr Damir Sehovieliat.A.4-e-
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